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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:1464 Beredskap för livsmedelsförsörjning 

Jag har tidigare debatterat och ställt frågan om livsmedelsförsörjningen är tänkt 
att ingå i den kommande livsmedelsstrategin. 

Jag har då fått svaret att det är Livsmedelsverket som är ansvarig myndighet 
och att en analys pågår som ett led i den nyligen antagna försvarspropositionen.

I försvarsutskottets debatt hänvisades till den kommande livsmedelsstrategin.

Nyligen framkom att Livsmedelsverket anser att beredskapen är för dålig. Man 
ville ha som mål att alla invånare ska ha ett livsmedelslager som kan räcka i 
fem dagar. Livsmedelsverket påtalade också att detta till stor del är 
kommunernas ansvar.

Det är många myndigheter som är inblandade i denna fråga och det är viktigt 
att en myndighet har huvudansvaret. Nu är det Myndigheten för samhällsskydd 
och beredskap, Försvarsmakten, länsstyrelserna, Livsmedelsverket, Sveriges 
kommuner och landsting, de enskilda kommunerna m.fl. som arbetar med 
frågan, och i en del fall pekar de på varandra.  

Jag anser att denna fråga är alldeles för viktig för att riskera att hamna mellan 
olika stolar.

Jag vill därför återigen ställa frågan till landsbygdsminister Sven-Erik Bucht:

Kommer vår livsmedelberedskap att ingå i den kommande 
livsmedelsstrategin?  

………………………………………

Gunilla Nordgren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-07-18
Besvaras senast
2016-08-01
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Överlämnas enligt uppdrag

Lars Franzén


